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Inleiding 
Terugblik  
In het afgelopen jaar zijn we binnen het bestuur van Dorpsraad Uitgeest (DU) voornamelijk 
bezig geweest met veranderingen achter de schermen. Drie nieuwe bestuursleden, een 
nieuw bestuursreglement vanwege nieuwe wetgeving (WBTR) en volledig nieuwe statuten, 
daar degene die we vorig jaar besproken hebben in de ALV niet meer aan de huidige 
verenigingswetten bleek te voldoen. 
 
Het woondossier zal weer actiever opgepakt worden via ons bestuurslid Jan en voor het 
Schipholdossier is een nieuwe kiesman van start gegaan. 
De werkgroep Uitgeest Groeit&Bloeit heeft leuke buitenactiviteiten kunnen uitvoeren en 
werkgroep Gezonde lucht heeft weer een aanvulling van de groep na het vertrek vorig jaar 
van Marian. 
Er is een interessante bijeenkomst geweest in april in De Zwaan waarin Uitgeesters ideeën 
hebben uitgewisseld voor het nieuwe Circulair Centrum binnen de BUCH. 
En we hebben, samen met de gemeente, een stimulans gegeven aan de zwerfafvalpas. 
Verder zijn we begonnen met bijeenkomsten van De Duurzame DorpsDoeners, de eerste 
ging over energie besparen, in samenwerking met DUEC. 
 
Vooruitblik  
In 2023 zijn we begonnen met een ander administratiesysteem voor de boekhouding, 
ledenadministratie en nieuwsbrief. Neem vooral een kijkje op onze nieuwe website. De forse 
kostenbesparing door dit nieuwe administratie systeem kan gebruikt worden voor meer 
financiële ondersteuning activiteiten. 
De goede doelen die we dit jaar zullen steunen, zijn Museumgemaal 1879 (ook actief bij 
wateroverlast in polders rond Uitgeest), de 60e editie van de Avond4daagse, Vereniging Oud 
Uitgeest, Toneelvereniging Vondel Uitgeest en Scouting “Don Bosco” Uitgeest. 
We hebben meerdere activiteit met werkgroep Uitgeest Groeit&Bloeit, waaronder een 
plantruilmarkt op 25 maart die in samenwerking met Milieutuin Uitgeest en Meerbomen.nu is 
georganiseerd. Na de zomer is er een subsidieregeling beschikbaar voor 
vergroeningsmaatregelen. We gaan bijvoorbeeld met de regentonactie beginnen. We 
hebben regelmatig overleg met de gemeente over diverse activiteiten, zoals tegel-ophaal-
service. Dit jaar doet de gemeente Uitgeest ook weer mee met het NK Tegelwippen. 
 
Voor het Schipholdossier zoeken we nog een kiesman, ook omdat de medezeggenschap 
rond Schiphol gaat veranderen. 
 
Als u ideeën heeft, deel wilt nemen aan een werkgroep of op een andere manier actief wilt 
zijn, laat het ons weten via Info@dorpsraaduitgeest.nl. U bent van harte welkom. 
Maar u bent ook welkom om langs te lopen of een brief in de brievenbus te doen bij onze 
secretaris Marijke Twisk op Hogeweg 36. 
 
Contributie 
In juni van dit jaar willen wij de contributie van € 8,00 innen. Binnenkort zult u de factuur van 
onze penningmeester ontvangen. 
Wij zijn er trots op dat we al vele jaren deze contributie zo laag kunnen houden. Hopelijk 
zorgt dit er ook voor dat zo veel mogelijk bewoners lid worden en blijven, zodat we samen 
kunnen werken aan een groen en gezond Uitgeest. 

http://www.dorpsraaduitgeest.nl/
mailto:Info@dorpsraaduitgeest.nl
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Het Schiphol-dossier  
Nadat André Hermans, als vertegenwoordiger van de Dorpsraad bij de Omgevings Raad 
Schiphol, i.v.m ziekte zich  heeft moeten terugtrekken, heeft Wil Post zich tijdens de ALV,  
beschikbaar gesteld om als Kiesman, gedurende een jaar , de Dorpsraad bij de ORS  te 
vertegenwoordigen. 
Gedurende 2022,is er in de ORS gewerkt aan een handhavingsstelsel voor 500.000 
vliegbewegingen, waar iedereen, van omwonenden tot aan de Tweede Kamer, mee akkoord 
was. 
Begin 2023, is als opvolger van de ORS, de MRS (Maatschappelijke Raad Schiphol) 
ingesteld, die 1 juli van start gaat. In de MRS zal een bredere discussie plaats vinden. In de 
MRS zullen vertegenwoordigers van omwonenden, natuur- en milieuorganisaties, 
bedrijfsleven en jongeren, zitting hebben. De vertegenwoordigers  van de omwonenden in 
die MRS, zullen worden gekozen door de Kiesmannen uit de diverse dorpsraden. 
Voor de Dorpsraad houdt dit dus in dat op korte termijn Kiesmannen moeten worden 
verworven, deze Kiesmannen zullen uiteindelijk de vertegenwoordigers in de MRS kiezen. 
Het aantal Kiesmannen die dorpsraden kunnen indienen, bedraagt één per 50 leden. Hoe 
meer Kiesmannen wij als Dorpsraad beschikbaar stellen, des te meer invloed hebben we op 
de keuze van de vertegenwoordigers in de MRS. Één bewoner kan meerdere kiesmannen 
vertegenwoordigen. 
Voor alle inlichtingen MRS zie www.maatschappelijkeraadschiphol.nl 
Verder heeft Wil op persoonlijke titel een vergadering bezocht van PVK (Platform Vlieghinder 
Kennemerland). 
 
Het woondossier 
Ook in ons dorp ontkomen we er niet aan, we moeten woningen gaan bouwen, waar en voor 
wie? Om te beginnen voor jongeren, maar ook de senioren moeten we niet vergeten. 
De senioren wonen vaak in veel te grote woningen. Zij willen graag in gelijkvloers wonen, 
maar wel binnen de dorpskern en, niet onbelangrijk, betaalbaar. In de vrijgekomen huizen 
kunnen de jonge gezinnen wonen, die zouden daar heel blij mee zijn. 
Gelukkig is de bouw op de voormalige bibliotheeklocatie begonnen en de geschatte 
oplevering is  medio 2024. 
Uit eigen waarneming kan gemeld worden dat plannen voor de bouw op de achtererven van 
de Kleis de goede kant opgaan. Daar komt een mix van appartementen en twee onder één 
kap.  
Voor de langere termijn is het zoeken naar goede locaties in en aan de randen van Uitgeest. 
 
Verslag Werkgroep Gezonde Lucht 
In 2022 zijn we sterk begonnen met eindelijk weer een live gesprek met de burgemeester en 
met wethouder Brouwer. 
We hebben als werkgroep afgelopen jaren diverse pogingen gedaan samen te werken met 
de gemeente en Omgevingsdienst IJmond voor het creëren van een gezondere lucht in onze 
omgeving. Helaas komt dit niet tot concrete plannen en activiteiten. 
Afgelopen jaar is ook Marian afgetreden als bestuurslid en verloren we daarbij ook een 
enthousiasteling in onze werkgroep. Daarbij zijn we wel soms aangesloten bij de werkgroep 
Groeit&Bloeit met bijvoorbeeld de plantjesruilmarkt. 
Gelukkig hebben we sinds dit najaar weer een jong en enthousiast lid erbij. De werkgroep 
heeft gekeken naar mogelijkheden voor gezondere lucht binnen de invloed van bewoners en 
zal zijn peilers vooral gaan richten op mobiliteit. Het verminderen van vervoersbewegingen 
met (vracht)auto, door het stimuleren van lopen en fietsen en van lokale aankopen, ziet de 
werkgroep als leuke activiteit binnen ons dorp. Via de nieuwsbrief houden we u op de hoogte 
van concrete acties. 
 
Verslag Werkgroep Uitgeest groeit en Bloeit 
In 2022 hebben we de volgende activiteiten gedaan met de werkgroep Uitgeest en Bloeit: 
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Uitgeest heeft dit jaar meegedaan met het Nederlands Kampioenschap Tegelwippen. Er zijn 
in Uitgeest vorig jaar 4671 gewipt. Deelname aan het NK Tegelwippen doen we samen met 
de gemeente. 
 
In maart stonden we met plantenruil actie bij de composthoop. De zaailingen en andere 
planten waren afkomstig van o.a  Meerbomen.nu.  
In september waren we aanwezig bij de vrijwilligersbijeenkomst met het 
kruiwagenchallengeparcours 
In november hebben we samen met leerlingen van de Wissel nieuwe boompjes, struiken en 
bollen geplant op het schoolplein. Het vergroenen van het schoolplein is een idee van twee 
leraressen van de Wissel. Als Dorpsraad hebben we ze geholpen om dit idee tot uitvoering 
te brengen samen met andere partijen.  
 
Verder hebben we in 2022 regelmatig overleg gevoerd met de gemeente waarin we de 
diverse vergroeningsacties binnen de gemeente afstemmen en uitwerken.  
De geplande regentonactie is in 2022 nog niet gestart 
 
Jos Rood is gestopt met zijn werk voor de Werkgroep. We bedanken hem voor zijn inzet. Jos 
is ook actief voor DUEC. 
 
Tot slot 
Wij danken u voor uw lidmaatschap en hopen ook voor dit jaar op een vruchtbare 
samenwerking met u, met andere organisaties en met elkaar! 
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